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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Bieżących spraw z zakresu funkcjonowania referatu IGN UM Karpacz.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu zgodnie z Regulaminem Organizacyjnym Urzędu Miejskiego w Karpaczu
do zadań  Referatu Inwestycji i Gospodarki komunalnej należy wiele spraw związanych z
funkcjonowaniem naszego miasta. 

PYTANIA :
 
1.  Jakie  zostały  wytypowane  ulice  do  naprawy  w  zakresie  uzupełnienia  spoin  roboczych  z
podziałem na występujące ulice w  jednostkach planistycznych miasta Karpacza ?

2. Kiedy zostanie uregulowana sprawa montażu nadajnika telefonii komórkowej Play na maszcie
telewizji  DVBT na  górze  Pohulanka  i  czy  zostanie  w związku  z  tym podwyższona  opłata  za
korzystanie z gruntu ( dzierżawa powinna wynosić minimum 10 000 zł netto za miesiąc z uwagi na
posadowienie na maszcie wielu urządzeń telefonii komórkowej)?

3. Kiedy zostanie przeprowadzona kontrola stanu technicznego nawierzchni w ramach gwarancji
ul. Grottgera ( brak spoiny roboczej na wysokości budynku Grottgera 4 )?

4.  Kiedy  zostaną  umyte  szyby  na  przystankach  autobusowych  rozmieszczonych  na  terenie
miasta ?

5. Kiedy zostaną naprawione ubytki w kostce na wysokości DW Mieszko?

6.Kiedy zostanie naprawiona i uruchomiona fontanna w parku przy ul. Mickiewicza?

7. Jaka jest procedura zmiany nazewnictwa istniejących parków i skwerów, proponowane zmiany
dotyczą parku przy ul. Mickiewicza i przy Wodospadzie?

8. Czy została przeprowadzona kontrola fitosanitarna drzew w ciągu ulicy Konstytucji 3 Maja na
wysokości inwestycji o nazwie Tremonti SKI & Bike Resort ( ul. Konstytucji 3 Maja 77 i 77a), jeżeli
tak to jakie są wyniki kontroli?

9. W jaki sposób prowadzone są kontrole na terenie miasta w zakresie nasadzeń zastępczych tj. w
jakim stanie są te nasadzenia-kto to sprawdza (np. ul. Ogrodnicza)?



10. Jaka jest możliwość wprowadzenia nowych nasadzeń (lilak pospolity) po wycięciu obumarłych
drzew  przy ul. Konstytucji 3 Maja na wysokości inwestycji Tremonti SKI & Bike Resort i stworzenia
na tym odcinku „Alei Lilaków”?

11. Kiedy zostaną wprowadzone w ramach Systemu Informacji Miejskiej tabliczki z nazwami stref
planistycznych dzielnic Karpacza?

12. Kiedy zostanie oznakowany w ramach Systemu Informacji Miejskiej skrót do miasta pomiędzy
ulicami  Staszica  i  Skłodowskiej  wzdłuż  Domu Seniora  „Grześ”  do  ul.  Ogrodniczej  tabliczkami
„Centrum Karpacza” ?

ZAŁĄCZNIK :
                            

 brak

Grzegorz Kubik
..........................

 


